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Vraag Antwoord

Wanneer was bij gemeente en verenigingen bekend dat Rova 
per 1.1.2024 zou stoppen met ophalen via wolfswinkel?

In april 2021 is voor het eerst ambtelijk gesproken over het stoppen van de 
inzameling, toen met als einddatum 1 januari 2022. In september 2021 is de datum 
uitgesteld naar 1 januari 2023. Bestuurlijk is er in ieder geval met ROVA over het 
dossier gesproken in december van 2021. De gemeente heeft op dat moment niet 
geacteerd naar de verenigingen.

In juni 2022 is nogmaals door de ROVA richting de gemeente gecommuniceerd dat de 
inzameling van papier door vrijwilligers zou worden stopgezet. Dit was geen onderdeel
van de overdrachtsdossiers voor het nieuwe college. De gemeente is toen direct 
gesprekken gestart met de ROVA, waardoor de datum is verschoven van 1 januari 
2023 naar 1 januari 2024. In oktober 2022 is een overleg gestart met de verenigingen 
en is ook de raad op de hoogte gebracht.

Vervolgens heeft in mei 2023 de onderaannemer van de ROVA haar inzameltak 
verkocht. De nieuwe dienstverlener wilde inzameling met vrijwilligers vervroegd 
beëindigen. Het college heeft er voor gekozen om het laatste kwartaal op basis van 
gemiddelde uitbetalingen van de afgelopen jaren de verenigingen te vergoeden, 
ondanks dat hier geen tegenprestatie tegenover staat. Dit doet recht aan de 
jarenlange verbinding van de verenigingen en de gemeente. De raad is hierover voor 
het zomerreces geïnformeerd. De afbouwregeling ligt nu voor in uw raad.


